
ÅRSMØTE 2024

VÅG FOTBALLKLUBB



DAGSORDEN

1) Styreleder ønsker velkommen og gir en medlemsoppdatering
2) Konstituering

a) Godkjenne de stemmeberettigede
b) Velge dirigent
c) Velge protokollfører
d) Velge to medlemmer til å underskrive protokollen
e) Godkjenning av innkallingen
f) Godkjenning av sakslisten
g) Godkjenne forretningsorden. Vedlegg 1

3) Behandle styrets årsberetning for 2023
4) Behandle Våg FKs regnskap for 2023

a) Revisjonsberetning. Vedlegg 2
b) Rapport fra kontrollkomité. Vedlegg 3

5) Behandle innkomne forslag og saker
6) Fastsette medlemskontingenten
7) Vedta styrets forslag til budsjett for 2024. 
8) Valg

a) Valgkomitéens innstilling til styret 2024
b) Valgkomitéens innstilling til kontrollkomité 2024
c) Styrets innstilling til revisor 2024
d) Styrets innstilling til valgkomité 2024



ÅRSBERETNING 2023

VÅG FOTBALLKLUBB



VIRKSOMHETENS ART

Virksomheten er en fotballklubb som er lokalisert i bydelen Vågsbygd i Kristiansand 
kommune. Klubben er tilsluttet Allianseidrettslaget IK Våg og NFF. All idrettslig aktivitet 
skal bygge på grunnverdier som idrettsglede, fellesskap, helse og ærlighet, i regi 
klubbens vedtekter. 

AKTIVITET OG DRIFT

Klubben har gått gjennom store endringer det siste året, blant annet har 
medlemskontingenten blitt redusert til kr 50,-. Hensikten bak den drastiske endringen 
var at alle barn og unge skulle kunne være medlemmer av Våg, uavhengig av sosiale og 
økonomiske forskjeller. Per 2019 levde 2 616 barn i Vågsbygd under fattigdomsgrensen, 
og på Øvre og Nedre Slettheia hadde man en uproporsjonalt stor andel 
lavinntektsfamilier (henholdsvis 26% og 22%). I Vågsbygd driver 25% av barn ikke med 
organisert idrett. 
Styrets mandat fra årsmøtet 2023 var å adressere disse forskjellene gjennom å fjerne 
inngangsbarrieren, og det konkrete målet var å øke medlemsmassen med 30% innen 
2025. Resultatet har vært følgende:

- Antall betalende medlemmer Våg FK 31.12.2022: 602
- Antall betalende medlemmer Våg FK 31.12.2023: 914
- Dette gir en økning i % på 52 %

Annen medlemsstatistikk: 

- Jenter/kvinner hadde en økning på 63 %
- Gutter/menn hadde en økning på 42 %
- 7-åringene hadde en vekst på hele 138 %

Håpet, foruten at barn får oppleve idrettsglede, er at man kan bidra til å begrense 
utenforskap, samt øke integrering. En annen ringvirkning man allerede har sett er at 
andre idrettslag har fulgt Våg-modellen med stor interesse, og Rosenborg Ishockey 
valgte å kopiere vår modell.

Styret og administrasjonen har også hatt fokus på å øke klubbens sosiale profil for å 
gjøre klubben mer synlig i samfunnet, og også for å gjøre klubben mer attraktiv som 
sponsorobjekt. 

Gjennom 2023 har vi hatt besøk på Karuss av tidligere statsminister Erna Solberg og vår 
egen ordfører Mathias Bernander. Vi har deltatt på skolebesøk, og vi har stilt opp på 
debatter og intervjuer både i lokal og nasjonal media.

ØKONOMI

Reduksjon av medlemskontingent til kr 50,- er et stort innhugg i klubbens økonomi. 
Styrets strategi var for å veie opp for dette var basert på følgende handlingsplan:

1. Kartlegge og invitere næringslivet i Vågsbygd til et informasjonsmøte før 
sommeren 2023 som kan deles i digitale flater

2. Etablere en arbeidsgruppe som skal utvikle legge til rette for å jobbe systematisk 
mot næringslivet for å øke sponsorinntektene

3. Gå i dialog med kommunen for årlig og automatisk utbetaling tilsvarende tidligere 
bidrag til de som tidligere trengte bistand, eks. kommunens fritidsfond

4. Utvikle en sponsorbrosjyre for næringslivet med både øremerkede tiltak og 
generelle sponsorpakker

5. Kartlegge og søke etter midler av aktuelle stiftelser og tilskuddsordninger, både 
lokalt og nasjonalt



Styret og administrasjonen har jobbet aktivt med denne strategien gjennom hele 2023, 
og det har ført til blant annet følgende resultater:

- Innvilgelse av kr 400.000 –midler til bruk i 2024, fra Stiftelsen Dam til prosjektet 
«Aktiv på Slettheia». 
o Hovedvisjonen til prosjektet er å gi et aktivitetstilbud for barn og unge etter 

skoletid 
o Her har man ansatt Kathrine Stava til å administrere prosjektet, og man er i 

gang med å rulle ut prosjektplanen
- Tilslag på kr 75 000 - for inkluderingslag i Vågsbygd fra Agder Fylkeskommune.
- Tilskudd på utstyr til klubbhus verdt kr 80 000 fra Sparebankstiftelsen SR-Bank.
- Tilslag på kr 125 000,- til bruk på fotballutstyr fra Sparebankstiftelsen SR-Bank.

En annen målsetning var å jobbe med en langsiktig plan hvor for å øke 
sponsorinntektene til kroner 2 millioner årlig. Dette muliggjøres ved å profilere Vågs 
samfunnsengasjement og sosiale profil, for så å søke ut til det lokale næringslivet. Her 
har vi fått en fantastisk respons allerede, og vi ønsker å sende en stor takk til våre 
samarbeidspartnere og ambassadører som har stilt opp med sponsormidler i 2023. 
Totalt endte vi på 1 344 150,-, en vekst på 45 % fra året før.  I tillegg til rene 
sponsoravtaler har vi også en utstyrsavtale som har en verdi på ca. 400 000,-

Naturlig nok har vi også brukt tid på å gjennomgå kostnader, og vi har hatt møter med 
våre leverandører hvor vi har fortalt om Vågs samfunnsoppdrag, vi har fått forhandlet 
nye priser basert på dette. En stor takk går også ut til alle våre leverandører som har vært 
med på å bidra!

I 2023 endte klubben med et underskudd på ca.  180 tusen. og egenkapitalen er ved 
årets utløp  er på ca. 4,57 millioner-

Driftsinntekter endte på ca. 6,62 millioner, en økning på ca. 760 tusen fra 2022, som 
skyldes økning i kommersielle inntekter (sponsor og arrangement). 

Driftskostnader endte på ca. 6, 83 millioner, en økning på ca. 1,44 millioner, som i all 
hovedsak skyldes at klubben valgte å gi bekle mange av våre frivillige (trenere, lagledere, 
utvalg m.m.) noe som har blitt godt mottatt av de respektive. 

Vi måtte bokføre tap på kr ca. 115 000,- som følge av kundefordringer utestående fra 
2021 og 2022. 

ARRANGEMENTER

Five-a-side Cup med hele 162 lag fordelt på 25 klubber var et sportslig høydepunkt for 
2023. Karuss og dens sidebaner serverte solskinn, lykkehjul, lotteri, konkurranser, og 
herlig 5-a-side fotball gjennom en flott helg i september. Arrangementet, som var gratis, 
virket også som en slags markering for at den nye filosofien og samfunnsengasjementet 
til Våg virkelig var kommet i gang.

Five-a-side Cup ble arrangert på utmerket vis av klubbens nykomponerte 
arrangementskomite bestående av: Arne Paulsen, Liv Elin Høy, Mireya Bellenger og Duc 
Le. Bare på selve avviklingen av cupen så ble det lagt ned over 1 000 dugnadstimer av de 
som stilte opp som både dommere, kioskpersonell, Fair-play vakter med mere.

Høstbasaren 2023 utgikk pga. høyt fokus på ovennevnte cup, både for frivillige og 
deltakere.

Vi ønsker også å trekke frem Veronika Fredriksen som har gjort en fremragende jobb og 
tatt eierskap til at vi har kunne hatt kiosken åpen på våre arrangementer. Hun har lagt 
ned utallige timer for klubben og fortjener all honnør for sin innsats.



DUGNAD, LOTTERI OG SALGSKAMPANJER

Våg FK har i normalt ingen obligatoriske lotterier eller dugnader i klubbregi, men man 

arrangerte i 2023 en julekalender-dugnad som brakte inn kr. 125.000,- til klubbkassen. 

Mange lag har også arrangert egne lagsdugnader med den hensikt å finansiere hele eller 

deler av kostnaden knyttet til tur eller liknende. 

DR FRIVILLGE

Idrettslagene i Norge er helt avhengige av frivilligheten. I Våg FK er det mange som 

bidrar, og spesielt bidrar foreldre rundt sine egne barn og ungdommers lagstrukturer. All 

honnør til alle som bidrar, uten dere er det rett og slett umulig å drive fotballklubb! 

Dugnadsånden har fått et markant oppsving gjennom 2023, og vi er imponert over hvor 

mange som ønsker å bidra til Våg FK og lokalsamfunnet.

SPORTSPLAN

Sportsplan ble redigert i 2023 etter solid arbeid fra Sportslig Leder Joachim Eriksen i 

samarbeid med Sportslig Utvalg. Sportsplanen er også gjennomgått i styret. 

Fullstendig sportsplan er følger som eget vedlegg.

Sportslig utvalg har vært representert ved:

Joachim Eriksen, Håvard Karlsen, Tor Arne Richstad, Ketil Østrem, Leif Christian 

Hjorthaug, Kjell Are Sangvik, Stian Urestad Nilsen, Eivind Bue og Simon Aune.

I tillegg har Iver Kirkeland vært med som representant for Jentefotballutvalget og 

Marius Linge som representant på vegne av styret.

MINEFOTBALL FOR 1. KLASSINGER (6 ÅR)

Minifotball ble arrangert utvalgte lørdager i perioden 26. august - 21. oktober. I forkant 

av oppstarten var det jobbet med promoteringsarbeid på Facebook samt 

jungeltelegrafen. Nytt format av året var at minifotball skulle gi 1-klassingene (2017-

kullet) i tillegg til foreldrene en forsmak på hvordan det er å spille fotball i Våg FK. Som 

en følge av dette var den praktiske gjennomføringen av minifotballen organisert på 

forhånd, slik at barn og foreldre ble satt i aktivitet i det de ankom Karuss. Dette gjorde at 

mange foreldre engasjerte seg, da de ifølge tilbakemeldingene opplevde det som enklere 

å engasjere seg når klubben la til rette for dette fra dag én. I tillegg var kiosken åpen alle 

lørdagene minifotball ble arrangert. Det ble servert gratis frukt til barna etter trening, og 

foreldre fikk muligheten til å kjøpe det de ønsket. Veronika Fredriksen var ansvarlig for 

kiosken, her hjulpet til av eldre søsken til 1-klassingene som jobbet frivillig i kiosken. 

De to første helgene ble minifotballen arrangert som stasjonstreninger hvor eldre 

søsken og spillere fra senior A-herrer var med som instruktører. De påfølgende 

minifotballen arrangert i forbindelse med trenerkurs for nye foreldre som engasjerte seg 

som trenere. I løpet av minifotballen ble det utdannet 14 nye trenere med grasrottrener 

1 utdanningen. På det meste var det omtrent 100 barn som deltok på minifotballen i 

løpet av høsten, noe som var en økning fra året før.



Det nye formatet som inkluderte organiserte økter, instruktører både blant eldre søsken 

og Senior A-herrer ble veldig godt mottatt blant både barn og foreldre. Det ble 

gjennomført en spørreundersøkelse i etterkant med veldig gode tilbakemeldinger som 

danner grunnlaget for videre utvikling av minifotballen i 2024.

Minifotball skulle blitt avsluttet med en egen fotballturnering, men dessverre så satte 

været en stopper for dette. I stedet ble det en samling inne på klubbhuset på Karuss hvor 

Vågal var til stede. Vågal danset "Bli med"-dansen sammen med barna, etterfulgt av 

medaljeutdeling til alle barna. 

I november ble det arrangert et foreldremøte for foreldrene som hadde vært en del av 

minifotballen. Dette kombinert med at alle lag, både på gutte- og jentesiden i 2017-

kullet, hadde trenere som var utdannet med del 1 av grasrottrener, gjør at det er dannet 

et godt rammeverk for videre aktivitet for 2017-kullet inn i 2024-

sesongen. Iver Kirkeland var ansvarlig for gjennomføringen av minifotball i 2023, og har 

gjort en fremragende innsats for klubben i 2023.

BARNEFOTBALL, 7-12 ÅR

G11 har nå en fellesøkt i uka, men er normalt delt opp i skolelag på grunn av antall 

spillere. 12-åringer er delt opp i ytre og indre Vågsbygd, og er svært mange spillere med 

ca. 50 på hver gruppe. For 12-åringene er en del av arbeidet å forberede de på 

trinnmodell som kommer med ungdomsfotballen.

J11 og J12 år har allerede en slags trinnmodell da de er færre spillere, men utviklingen er 

allikevel positiv og vi har flere jenter på hvert trinn enn vi har hatt på mange år.

For enda yngre aldersklasser er det rene skolelag i de fleste tilfeller, men vi ser fordelen 

av å ha ett miljø og jobber med å slå sammen lagene hvor det er mulig, spesielt på 

jentesiden.

Generelt for barnefotballen har veksten vært stor de siste årene.

UNGDOMSFOTBALL, 13-19 år

Alle trinn er samlet i ett miljø, dette betyr at de samles til trening på samme tidspunkt på 

samme bane. Man får da tilbudt et opplegg basert på hvor mye man ønsker å trene. 

Spillerne velger dette selv, og får et treningsopplegg ut fra dette. 

Alle trenerteam på guttesiden har nå en trinnleder som har ansvar for årskullet. 

Trinnlederen har et team rundt seg bestående av foreldretrenere og assistenter.

Jentekullene har færre spillere, og har i større grad kun 1 lag. Også her arbeider man ut 

fra en trinnledermodell, men det er ofte foreldretrenere og team. Vi evaluerer 

utviklingen av trinnledermodellen fortløpende.

Vi har engasjert flere av våre dame og herrespillere i trenerteamet på ungdomslagene. 

SENIOR- OG VETERANFOTBALL

Dame A: Ny trener fra Start kom i desember, Arne Ringsbu. Man har lagt frem en plan 

hvor man prøver å gjøre det attraktivt for de yngre jentene som ønsker å spille seg inn på 

damelaget. Dette inkluderer økt sportslig satsning. Damelaget er 20-25 spillere, og har 

ett 11-lag i 4.divisjon samt et 7-lag i 6.divisjon.



Herre A: Trenes av Håvard Karlsen, endte 2023 sesongen midt på tabellen i 4.divisjon, 

og avsluttet med en svært sterk høstsesong. Herrelaget har vært veldig gode på å stille 

opp på dugnader, både i helger og kvelder for å bidra til klubben. Herre A består av ca 25 

spillere, og i tillegg har man Herre B og Herre C.

Vi har også et aktivt seniorlag, og man stiller nå lag i serien for første gang på mange år.

DOMMERE

Vi startet året med 5 kretsdommere  og en veileder, og har rekruttert hele 9 

rekrutteringsdommere i løpet av året. 

All ære til både æresmedlem Hallgeir Oftedal og Shkelzen Morina som har gjort en 

enestående innsats til å heve dommerstanden i klubben vår..

TRENERUTDANNING- OG AKTIVITETER

Klubben har lagt opp et årshjul hvor man gjennomfører grasrottrenerkurs 3 og 4 på 

våren, og så gjennomføres del 1 og 2 på høsten. På denne måten får man grasrotkurset i 

løpet av 1 år. Man har også et mål om å få minst 1 trener fra dame og 1 fra herresiden om 

å delta på UEFA B årlig. 

Vi har også hatt trenerforum både for ungdomsfotball (4 deler med fokus på herrelaget 

og deres arbeid), og vi har hatt barnefotballforum med fokus på Fair-Play, og de viktigste 

punktene i sportsplanen.

ANLEGG

Klubben har gått grundig til verks for å få planene om en ny idrettshall tilbake på sporet. 

Vi har hatt dialog med flere aktører, samt kommunen og andre klubber som har 

gjennomført tilsvarende prosjekter. Dette er et stort prosjekt som vil ta tid, men vi 

jobber med å få på plass et realistisk alternativ.

FFO og Akademi

FFO (fotballfritidsordning) og Akademi er viktige brikker i Vågs satsning. FFO gir 

sportsglade barn et godt alternativ til SFO, og Akademiet gir barn som ønsker å satse litt 

ekstra en mulighet til å samles med likesinnede. Ordningen drives ukentlig tirsdager, 

onsdager og torsdager, og deltakerne blir hentet på skolene i Vågsbygd med «Våg-

Bussen», eller med annen transport. Fatima Zuraika, Kristoffer Holmegård og Martin 

Enge har vært sentrale ansatte gjennom året.

FFO skal bygges opp over de neste årene, og vi ønsker å kunne tilby en større grad av 

profesjonalitet, godt mattilbud, samt en klar plan for barna. Der tilbakemeldingen fra 

mange foreldre at SFO er et «oppholdssted», så skal FFO være et sted hvor barn kan 

være aktive, sosiale, og bli bedre i ballspill, i tillegg til at de selvsagt skal ha trygge voksne 

rundt seg. 



Den planmessige delen av utviklingen er godt på vei utarbeidet, men vi trenger også 

riktige fasiliteter for å få på plass et langsiktig godt tilbud. I sommerhalvåret så løses 

dette med mye utetilværelse, men i vinterhalvåret må man se på muligheter for å få 

mest mulig ut av klubbhuset i påvente av en ny klubbhall.

Vi vil fokusere mye på å promotere tilbudet bedre, både gjennom sosiale medier, samt 

gjennom samarbeid med trenere og skole.

JENTEFOTBALL

I 2023 var det 21 påmeldte lag i kretsserier mot 14 påmeldte lag i 2022. Det er også en 

økning i antall medlemmer mot året før. Jentefotballen har hatt en utrolig positiv 

utvikling over mange år nå, og det blomstrer med masse jenter nesten alle trinn, spesielt 

i de yngre årgangene. I 2017-kullet er det nærmere 30 spillere allerede, og det er svært 

aktive trinn også i aldersgruppene over dette. Det viser at Våg FK er den største klubben 

for jenter som spiller fotball på vestsiden av byen.

Klubben har også etablert et jentefotballutvalg bestående av ledere fra hvert alderstrinn, 

og er ledet av Iver Kirkeland. 

FORTSATT DRIFT

Årsberetning og årsregnskap er utarbeidet under forutsetning om fortsatt drift. 

ARBEIDSMILJØ 

Det er to mannlige og en kvinnelig ansatt i klubben. De har ikke vært utsatt for ulykker 

eller skader i forbindelse med utførelsen av sitt arbeid. Styret består p.t. av leder, 

nestleder, samt 3 medlemmer og 1 varamedlem. Styret anser arbeidsmiljøet i 

fotballklubben innenfor normene av det akseptable.  Det har vært store endringer i 

2023, og det arbeides med å stabilisere arbeidsstokken.

LIKESTILLING

Våg fotballklubb er og skal være en pådriver for at begge kjønn skal få sin rettmessige 

plass i virksomheten, både i styre, utvalg, i det frivillige og på banen.

YTRE MILJØ

Klubben driver ikke virksomhet som forurenser det ytre miljøet. 

ANDRE FORHOLD

Styret kjenner ikke til noen forhold av viktighet for å bedømme klubbens stilling og 

resultat som ikke fremgår av regnskapet og balansen med noter. Årsregnskapet gir 

derved et rettvisende bilde av klubbens inntjening, likviditet og finansielle stilling. Det er 

heller ikke etter regnskapsårets utgang inntrådt forhold som etter styrets syn har 

betydning for bedømmelse av regnskapet. 



KONTROLLKOMITÉ

Styret har opplevd samarbeidet med kontrollkomiteen som godt, og man har besvart 

spørsmål og innspill fortløpende. Man gjennomførte også et fysisk møte med 

kontrollkomiteen i løpet av 2023. Kontrollkomiteen har bestått av:

- Øyvind Andersen (leder)

- Erlend Meberg (medlem)

- Stephen Sayfritz (vara)

For egen rapport fra kontrollkomiteen, se Vedlegg 5.

VALGKOMITÉ

Valgkomiteen bestod etter årsmøtet 2023 av Eileen Jacobsen, Are Sætervadet og Iver 

Kirkeland. Are valgte tidlig å trekke seg, mens Iver måtte trekke seg pga. andre verv i 

klubben. Tilbake står Eileen Jakobsen. Styret har rådført seg med Idrettsforbundet om 

hvordan å best løse saken, og man ble anbefalt man forespurte Eileen om å lede 

arbeidet, og at man om mulig hentet inn erstattere som kunne bistå Eileen. Det har man 

gjort, og de som har bistått Eileen er Kjetil Abrahamsen og Selma Johansen. Saken er 

protokollført av styret.

ADMINISTRASJONEN

Styret ønsker å rette en takk til alle ansatte for innsatsen gjennom 2023. Det er liten tvil 

om at et nytt styre, ny kontingent, og nye visjoner medfører store omveltninger. Dette 

medfører også endringer, og man har gjennom 2023 vært i en overgangsperiode hvor 

det har vært utskiftninger blant de ansatte. Dette er naturlig, men medfører en ekstra 

belastning for de som står igjen. Styret mener allikevel at man er på vei i riktig retning, og 

man jobber med å få på plass et nytt og stabilt team.

Administrasjonsansatte per mars 2024 er: 

- Tore Andre Dahlum 

- Ole Tobias Mehn-Andersen 

- Kathrine Stava 

- Joachim Eriksen 

STYRET

Styret har bestått av:

- Even Øgrey Brandsdal (leder)

- Geir Åge Nomeland (nestleder)

- Uyen Rødland (medlem)

- Marius Linge (medlem)

- Joachim Nygaard (medlem)

- Vidar Borgen (vara)

Det har blitt gjort endringer i styret etter det ordinære årsmøte i fjor som følge av at 

Eivind Friis Ruud og Cher Lan Teo Haneberg trakk seg før det ekstraordinære årsmøtet. 
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INNKOMNE FORSLAG

VÅG FOTBALLKLUBB



FORSLAG FRA SUAD CIRIKOVIC

«Som vi alle er klar over, er en solid sportslig strategi avgjørende for vår klubbs suksess. 

For å sikre at vi oppnår våre mål og opprettholder høy kvalitet i vårt sportslige program, 

er det viktig å etablere klare retningslinjer og et system for regelmessig rapportering. 

Forslaget mitt innebærer følgende punkter: 

1. Etablere klare sportslige mål: ( Alle årstrinn fra 13-19 år skal ha minst ett lag som skal 

klare å hevde seg på nivå 1 det betyr at det er ønskelig at de skal ligge på øverste del av 

tabellen). Sportslig leder bør også definere konkrete og målbare mål for den enkelte 

spiller, med fokus på utvikling, prestasjon og resultatoppnåelse. 

2. Implementere en rapporteringsstruktur: ( sportslig utvalg skal sammen med 

sportslig leder rapportere fremgangen mot de sportslig målene minst 2 ganger i året i året 

til styret )

3. Styret bør evaluere den sportslige fremgangen basert på de innrapporterte dataene fra 

sportslig leder. Eventuelle endringer eller tilpasninger i strategien kan deretter gjøres i 

samråd med trenere og sportslig leder. 

4.Det er ønskelig med maks to felles treninger på samme årstrinn fra 13-19. Grunnen til 

dette er at å spille 11 fotball så kreves det å øve på 11 bane å øve dette med 50-60 stk vil 

gjøre det svært vanskelig.

5. Åpenhet og kommunikasjon: Det er viktig at det etableres en åpen dialog mellom styret 

og medlemmer (På årsmøte så bør styret informere over den sportslige fremgangen for 

våre ungdomslag) Dette vil sikre at alle er informert om mål, fremgang og 

eventuelle utfordringer som måtte oppstå. Ved å implementere dette forslaget, tror jeg 

vi vil styrke vår klubbs sportslige satsing og oppnå bedre resultater på og utenfor banen. 

Jeg ser frem til å diskutere dette nærmere og håper på deres støtte for å gjennomføre 

disse tiltakene. 

Med vennlig hilsen, Suad Cirikovic»

Styrets vurdering:

Punkt 1-4: Punktene er interessante, men styret mener dette bør tas opp med Sportslig 

Utvalg for å se på muligheten for å innføre det i neste revisjon av sportsplan.

• Begrunnelse: Punktene faller under arbeidet til sportslig utvalg som nettopp har 

vært gjennom en stor prosess med å utarbeide en ny sportsplan. Det vil være 

urimelig ovenfor Sportslig utvalg og deres arbeid å pålegge de å gjennomføre slike 

punkter uten at det diskuteres i riktig forum.

Punkt 5: Styret sier seg enig i viktigheten av kommunikasjon med medlemmer, men 

opplever at dette er dekket i Styrets Årsberetning, og det vil også være en del av det vi 

informerer om i presentasjon samme kveld som årsmøtet. Det vil også være mulighet til 

å stille spørsmål.

• Begrunnelse: Forslaget blir dekket, og er allerede en naturlig del av 

informasjonsdelen av årsmøtet. Årsmøtets innhold bør ikke detaljstyres ytterligere 

utover de formelle rammene som allerede er satt.

Styrets oppfordring til salen er at forslaget stemmes ned.



FORSLAG FRA STYRET

Vedtektsendringer. Norges Idrettsforbund (NIF) vedtok 13.september 2023 endringer i 

lovnorm for idrettslag som trer i kraft fra 1.januar 2024. Våg Fotballklubb har tilpasset 

sin eksisterende lovnorm til disse endringene fra NIF. Forslagene til endringer gjelder 

følgende paragrafer:

§ 2 – 3 –Agder Idrettskrets (tidligere Vest-Agder Idrettskrets)

§ 5 –Kjønnsbalanse

§ 6 – 1 Alder

§ 6 – 3 Verv

§ 6 – 8 Stemmerett (Ny)

§ 15 – 10 –Valg av kontrollkomité

§ 17 – 1d Krav om ekstraordinært årsmøte.

Forslagene er vedlagt i sin helhet i Vedlegg 4



MEDLEMSKONTINGENT

VÅG FOTBALLKLUBB



VEDTA VÅG FKS MEDLEMSKONTINGENT

Forslag til vedtak: 

Medlemsavgifter holdes uendret, altså 50,-.



BUDJSETT 2024

VÅG FOTBALLKLUBB







VALG

VÅG FOTBALLKLUBB



VALGKOMITÉENS INNSTILLING TIL STYRET 2024

1) Even Øgrey Brandsdal (leder) - Ikke på valg

2) Geir Åge Nomeland (nestleder) – Ikke på valg

3) Joachim Nygaard (medlem) – Ikke på valg

4) Helene Heggheim (ny, 2 år, medlem)

5) Uyen Rødland (gjenvalg 2 år)

6) Vidar Borgen (1. vara) – Ikke på valg

7) Christine Helland Berhus (ny, 2 år, 2.vara)

8) Marius Linge (medlem) (gjenvalg, 2 år, 3. vara)

VALGKOMITÉENS INNSTILLING TIL KONTROLLKOMITÉ 2024

1) Øyvind Andersen (leder) – gjenvalg, 1 år

2) Erlend Meberg (medlem) – gjenvalg, 1 år

3) Stephen Sayfritz (vara) – gjenvalg, 1 år,

STYRETS INNSTILLING TIL REVISOR 2024

1) iRevisjon AS v/ Per Aimar Lund, gjenvalg 1 år

STYRETS INNSTILLING TIL VALGKOMITE 2024

1) Kjetil Abrahamsen (leder), 1 år

2) Selma Inayat Johansen (medlem), 1 år

3) Frank Kirkeng (medlem), 1 år



VEDLEGG 1

FORRETNINGSORDEN



FORRETNINGSORDEN

• Stemmeberettigede er de medlemmene som fyller 15 år i kalenderåret eller eldre, 

har vært medlem av Våg FK i minst én måned og har oppfylt alle sine økonomiske 

forpliktelser til klubben. 

• Foresatte kan ikke møte på vegne av medlem, eller avgi stemme for denne. 

• Trenere/lagledere som ikke er medlemm har talerett, men ikke forslags- og 

stemmerett. 

• Ikke-medlemmer er observatører uten stemme-, tale- og forslagsrett. 

• Administrasjonen har tale- og forslagsrett, men ikke stemmerett. 

• Innlegg fra årsmøtedeltakerne holdes fra den plass vedkommende har i salen, men 

man reiser seg når det holdes innlegg/spørsmål. 

• Dirigent kan sette strek for diskusjon når det av denne oppleves som en sak er 

ferdig belyst. 

• Det er kun saker på dagsorden som er meldt inn innen frister i vedtekt som 

behandles på årsmøtet. 

• Dersom en stemmeberettiget ber om det, kan det holdes skriftlig avstemming ved 

personvalg. 

• Krav om dette fremsettes før valg, etter punkt på dagsorden, starter. 

• Klubbens øvrige vedtekter finner man ved å gå inn på vagfk.no under menyvalget 

«Regler og retningslinjer». 

• Vedtektsendringer krever 2/3 flertall.

Kristiansand, mars 2024

Styret, Våg FK



VEDLEGG 2

REVISJONSBERETNING







VEDLEGG 3

RAPPORT FRA KONTROLLKOMITÉ











VEDLEGG 4

LOVNORM



























ÅRSMØTE 2024

VÅG FOTBALLKLUBB
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